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Obrtnija. 

Ljubljanska kreditna banka 
je imela dne 6. t. m., cb 3. uri popoludne v gorenjih 
bančnih prostorih svoj prvi redni občni zbor, kateremu 
je predsedoval predsednik banke, gospod Ivan Hribar, 
župan ljubljanski. 

Ko gospod predsednik konstatira, da je zastopanih 
815 delnic po 24 delničarjev, od katerih ima 21 glasovno 

pravico, naznani, da je izven gospoda upravnega svet
nika Josipa Jahoda, kateri je vsled preobilice opravil 
zadržan, prisoten ves upravni svet, predstavi vladnega 
zastopnika gosp. Ludovika marquis Gozzanija, c. kr. vlad
nega svetnika, in zapisnikarja gospoda Ivana Plantana, 
c. kr. notarja. Na to otvori občni zbor. 

Predsednik gospod Ivan Hribar pozdravi navzoče 
v 

približno naslednje: Sest mesecev je komaj minulo, kar 
se smo prvič zbrali v teh prostorih, da ustanovimo ta 
zavod, ker se je pokazala neobhodno potreba, in imeli 
smo trdno prepričanje, da bode tak zavod izvrstno po
sloval. Bilanca za prve štiri mesece je pokazala, da se 
nismo varali, in da imamo za bodočnost najboljše pri
čakovati. Izvolili si ste pa tudi v upravni svet prave 
zastopnike, kateri posvečujejo vse svoje moči mlademu 
zavodu. Isti so bili, vrhu tega, da so prihajali vsak dan 
po dvakrat v bančne prostore, vsaki čas na razpolago 
gospodu ravnatelju. Imenom upravnega sveta Vas po
zdravljam in se zahvaljujem, da se ste zbrali tako mno
goštevilno na današnjem občnem zboru, kar je dokaz, 
da se za naš zavod zanimate, in katero zanimanje bode 
imelo gotovo blagodejni uspeh. 

Na to pozove ravnatelja gosp. L. Pečanka, da naj 
poroča o bilanci. Isto, kakor jo predložil gospod rav
natelj, in katero smo že priobčili v „ Slovenskem Na
rodu" dne 5. t. m., se soglasno sprejme. Nadalje omenja 
ravnatelj, da je ugoden uspeh bilance zahvaliti v prvi 
vrsti gosp. predsedniku Ivanu Hribarju, županu ljubljan
skemu, kateri je s svojo znano priljubljenostjo pripomogel 
za razširjanje banke na Slovenskem, nadalje češki de
želni banki v Pragi, katera je takoj pričetkom otvorila 
3/4 milijona reeskomptnega kredita, in slednjič vsem 
slovenskim posojilnicam, katere so zaupale takoj od za
četka banki. In so jo podpirale s svojimi ulogami, tako 
da se je zamogel razširiti delokrog banke. Gosp. ravnatelj 
se nadeja, da bodejo navzoči gospodje odborniki poso
jilnic tudi v nadalje delovali na to, da se bodejo obra
čale posojilnice tudi v nadalje z zaupanjem banke. 

Na to se zahvali predsednik gosp. Ivan Hribar še 
onemu zavodu, s katerega pomočjo se je zamoglo usta
noviti „Ljubljansko kreditno banko", to je „Živnostenski 
banki". Ona je tisti zavod, kateri je podprl „Ljubljansko 
kreditno banko" materialno, ji gregkrbel strokovno _iz-
obr^eoo^uradnišiT0 *n J* daje skoraj vs»ki dan nasvete. 
Z ozircm na to prosi gospod predsednik, da se naj za
beleži danes zahvala „Živnostenski banki" v zapisniku, 
kar se z odobravanjem sprejme. 

Na to se preide k poročilu nadzorovalnega sveta. 
Imenom istega poroča g. Josip Lavrenčič, da je upravni 
svet skontriral blagajno in pregledal knjige dne 8. de
cembra minulega leta, udeležil se 31. decembra minu
lega leta inventure in pregledal predloženo bilanco. Z 
veseljem konštatuje, da je vedno vse v najlepšem redu 
našel. Končno predlaga, da naj se da upravnemu svetu 
za dobo prvih štirih mesecev absolutorij, kar se so
glasno sprejme. Gospod predsednik predlaga, da naj se 



izreče zahvala nadzorstvu, posebno pa njega načelniku 
gosp. Josipu Lavrenčiču. Soglasno sprejeto. 

Tej točki sledi prememba pravil, in sicer §§2. , 
3., 4., 10., 13., 29. in 46., katero premembo je pred
lagal upravni svet, z ozirom na to, da sedanja pravila 
niso zadoščala vsem stavljenim zahtevam. Vse predložene 
premembe se sprejmejo soglasno. 

Na to se zaključi clicialni del. 
K besedi se oglasi cesarski svetnik gosp. Jan Otto, 

podpredsednik upravnega sveta „Živnostenske banke" v 
Pragi, ter se v kratkih besedah zahvali za izraženo za
hvalo „Živnostenski banki", katere namen je združiti 
čehe in Slovence tudi na narodno-gospodarskem polju. 
Istotako se zahvali ravnatelj dunajske filijalke „Zivno-
stenske banke" gosp. Josip Špitalski ter omenja, da se 
je treba zahvaliti tudi na tako dobrem uspehu ravna
telju gosp. L. Pečanku. 

Končno se je zahvalil gospod predsednik, sklicuje 
se na prejšne besede ravnatelja gosp. L Pečanka češki 
deželni banki za dovoljeni reeskomptni kredit, kar se je 
z navdušenjem odobravalo, in omenil, da se je treba za
hvaliti tudi uradnikom, in na to zaključil prvi občni zbor. 
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